
Referat fra styremøte i NDK 06.09.20 
 

Tilstede: Heidi, Trude, Siv, Stine, Jonny,Nina. 

Sak 7/20; Godkjenning av forrige møtereferat. 

Godkjent. 

Sak 13/19; Letohallen 

Siv hadde en kort orientering om økonomi. Avventer svar om momsregistrering og 
fullstendig oversikt kommer derfor senere. 

Servering til frivillige ble også gjennomgått. Trude tar opp dette for neste år, 
spesielt servering til dommere må være bedre . 

Sak 8/20 Kjøregodtgjørelse. 

Diskusjon om kostnadene i forbindelse med møter. Statens satser er det som nå blir 
brukt. Siden det er få reiser med bil blir utgiftene likevel holdt lave nå. 

9/20; Sletting av mestvinnerlister i 2020 pga Covid 19. 

Styret har fått flere henvendelser i det siste om dette. Noen gjelder avl/oppdrett, 
andre gjelder alle klasser. Etter noe diskusjon er vi enige om at dette må gjelde alle 
mestvinnerlister,ikke bare noen. Det er gått gjennom utstillinger som er arrangert, 
hva som er gjort i andre klubber og i andre nordiske land. Det ble gjort et 
enstemmig vedtak om å slette mestvinnerlister i 2020. Heidi avsto fra å stemme 
siden hun følte seg inhabil. 

10720; evt.  

Kort diskusjon om evt å planlegge aktivitet på Torpomoen neste år og fremover. 
Heidi kontakter Toirpomoen. Trude kontakter NKK og sjekker mulighet for endring 
av utstillingsliste neste år. 

 

https://www.facebook.com/siv.kindlistuen?eid=ARDvkBI9c2MmzKzWIFlQQxtRMP90tZacHXftxnBA74UV3nrsEQDGC-WZlr4M5LakfK_3fuOH4O5XIbvk

